
INFORMACJA NR 2  
Z BIEŻĄCEJ DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA PYRZYC 

OD DNIA 16 stycznia 2011 ROKU DO 16 lutego 2011 ROKU 

 

I. Wniosłem pod obrady Rady Miejskiej projekty uchwał                                  

w następujących sprawach: 

- przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie dla Gminy 

Pyrzyce na lata 2011-2015, 

- przyjęcia Regulaminu Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie, 

- uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2011, 

- zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin, dotyczącego powierzenia 

realizacji zadania publicznego, polegającego na objęciu działaniami 

profilaktycznymi osób zagrożonych uzależnieniem od alkoholu, dowiezionych 

w stanie nietrzeźwości z terenu Gminy Pyrzyce do Miejskiej Izby Wytrzeźwień 

w Szczecinie, 

- sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 127/2 o pow. 611m
2  

położonej w obrębie 

ewidencyjnym Mielęcin , na rzecz jej użytkownika wieczystego, 

- przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata                 

2011-2014 

     

II. Wydałem zarządzenia w następujących sprawach: 

- zmiany organizacji Szkoły Podstawowej nr 2 w Pyrzycach w roku szkolnym 

2010/2011, 

- zadań publicznych z zakresu zadań własnych Gminy Pyrzyce realizowanych w 

roku 2011 przez organizacje prowadzące działalność pożytku publicznego oraz 

ogłoszenia konkursów ofert na realizacje tych zadań, 

- zmiany organizacji Szkoły Podstawowej w Brzesku w roku szkolnym 

2010/2011, 

- powołania zespołu powypadkowego Urzędu Miejskiego w Pyrzycach, 

- powołania komisji Bezpieczeństwa i Higieny Pracy w Urzędzie Miejskim w 

Pyrzycach, 

- powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Pyrzycach, 

- zmiany organizacji Szkoły Podstawowej w Żabowie w roku szkolnym 

2010/2011, 

- udzielenia bonifikaty przy sprzedaży lokalu mieszkalnego w drodze 

bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego najemcy, 

- ustalenia zasad ( polityki rachunkowości), 



- przeprowadzenia spisu inwentaryzacyjnego w świetlicy wiejskiej w 

Rzepnowie, 

- uchylenia zarządzenia Nr 22/2010 Burmistrza Pyrzyc z dnia 28 grudnia 2010 

roku w sprawie sprzedaży działki zabudowanej, położonej na terenie Gminy 

Pyrzyce, 

- cofnięcia powierzenia obowiązków dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Pyrzycach, 

- powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Pyrzycach, 

- zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich w Sołectwach Gminy 

Pyrzyce, 

- zmiany w składzie komisji konsultacyjnej ( konkursowej) do opiniowania ofert 

w otwartych konkursach oraz ustalenia jej regulaminu pracy, 

- Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Miejskiego w Pyrzycach 

- ogłoszenia naboru na samodzielne stanowisko ds. współpracy z zagranicą i 

promocji Gminy Pyrzyce w Urzędzie Miejskim w Pyrzycach, 

- przyjęcia Regulaminu Społecznej Komisji Mieszkaniowej 

 

III. Wydałem decyzje w następujących sprawach:  

 

z zakresu umorzeń: 

 - 2 pozytywne decyzje o umorzeniu podatku rolnego 

          - 2 negatywne decyzje o umorzeniu podatku rolnego 

z zakresu zagospodarowania przestrzennego: 

  - 24 decyzje o warunkach zabudowy 

z zakresu ewidencji działalności gospodarczej: 

  - 21 decyzji o wykreśleniu z ewidencji działalności gospodarczej 

  - 11 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

z zakresu spraw administracyjnych: 

  - 3 decyzje o wymeldowaniu z pobytu stałego 

          - 1decyzję odmowną o wymeldowaniu z pobytu stałego 

IV. Realizacja wniosków przyjętych przez Radę Miejską: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Majak- Poinformował o piśmie, 

które wpłynęło od mieszkańców ul. Podgrodzie, jest to prośba o rozpatrzenie i 

podjęcie działań w sprawie likwidacji ślepego odcinka drogi o szerokości 4 m 

pozbawionego placu manewrowego do zawracania. Zwrócił się z prośbą o 

odpowiedź w tej sprawie, czy istnieją takie możliwości? Pismo stanowi 

załącznik do wyciągu z protokołu. 

W trakcie realizacji. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Majak – do Biura Rady Miejskiej w 

Pyrzycach w dniu 27 stycznia 2011 r.  wpłynęło pismo Wspólnoty 

Mieszkaniowej budynku przy ul. Rejtana 4, dotyczące skargi na zachowania 

uczniów Publicznego Gimnazjum.  

Stanowisko Burmistrza Pyrzyc w sprawie skargi przekazano 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Pyrzycach w piśmie z dnia                       

21 lutego 2011 r. 

Rada przyjęła wniosek Wiceprzewodniczącego RM Wiesława Kruszewskiego 

o dostarczenie wszystkim radnym mapek z zaznaczeniem dróg gminnych, 

powiatowych, wojewódzkich i ewentualnie krajowych na terenie nasze Gminy. 

Zrealizowano. 

Antoni Zienkiewicz – mieszkaniec Pyrzyc – Mam 3 pytania do Pana 

Burmistrza: 

1) Zwracam się ze sprawą mieszkańców ul. Bogusława 4. Mieszkamy w 

budynku, w którym został przeprowadzony kapitalny remont, który 

skończył się w 1998 r. Od 1998 r. trwa bolączka mieszkańców. W 2005 r. 

złożyliśmy stosowne pisma i do dnia dzisiejszego praktycznie walczymy 

o przeprowadzenie poremontowych poprawek. Mamy konkretne pytanie, 

kiedy zostanie przekazana informacja dotycząca mykologii budynku, 

gdzie rzekomo ekspert już był i był przeprowadzony? 

2) W 2009 roku ( mam to na piśmie) dostaliśmy zapewnienie, że w 2010 r. 

zostaną zabezpieczone środki finansowe na przeprowadzenie mykologii, 

docelowo remontu, praktycznie jeszcze raz odwilgocenia budynku. 

3) W 2008 roku na ręce byłego Pana Przewodniczącego Andrzeja 

Gumowskiego złożyliśmy skargę, jako mieszkańcy, na działalność 

Pyrzyckiego Przedsiębiorstwa Mieszkaniowego. Skarga wpłynęła do 

Rady Nadzorczej i do dnia dzisiejszego nie mamy żadnej odpowiedzi na 

ten temat. 

Informację złożono w Biurze Rady Urzędu Miejskiego w Pyrzycach oraz 

wystosowano pismo do Przewodniczącego Rady Nadzorczej o udzielenie 

wyjaśnień w sprawie złożonej skargi. 

                                                                                                                         

Piotr Ćwikliński – mieszkaniec sołectwa Rzepnowo – Chciałbym za Państwa 

pośrednictwem podziękować Komendantowi OSP Panu Jerzemu Wrońskiemu 

za to ,że 2 dni od wczesnych godzin popołudniowych do godzin nocnych 

strażacy z OSP wypompowywali wodę z pól, doprowadzając w ten sposób do 

ochrony drogi, która jest przez Rzepnowo, bowiem dochodziło już do tego, że 

droga zaczynała już na obrzeżach pękać, jak również doprowadzili swoim 

działaniem do tego ,że moi sąsiedzi nie mają już wody na swojej posesji. 

Jednocześnie chciałbym zaapelować i poprosić ( jeżeli jest to możliwe), żeby 



Wysoka Rada odpowiednią swoją komisją ( np. Komisją Rolnictwa) pochyliła 

się nad tym problemem, bowiem sytuacja powtarza się już od drugiego roku. W 

Rzepnowie od pewnego czasu dzieje się cos takiego, że występują lokalne 

podtopienia. Z tego, co udało mi się ustalić u mieszkańców Rzepnowa, którzy 

mieszkają tam o wiele, wiele dłużej niż ja, taka sytuacja wcześniej nie miała 

miejsca. Dowiadywałem się, że w zasobach geodezyjnych Geodety 

Powiatowego, prawdopodobnie istnieją mapy mówiące o tym, że kiedyś istniały 

tam rowy melioracyjne. Bardzo proszę Wysoką Radę o zajęcie się tym tematem, 

bowiem sytuacja w przyszłym roku może się powtórzyć i może być zagrożone 

życie i bezpieczeństwo mieszkańców. Jeszcze raz dziękuję OSP za interwencję. 

Odpowiedzi udzielono pisemnie i przesłano Panu Piotrowi Ćwiklińskiemu 

oraz złożono w Biurze Rady Urzędu Miejskiego w Pyrzycach. 

 

V.  Realizacja uchwał przyjętych przez Radę Miejskiej: 

Uchwała Nr IV/13/11 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 27 stycznia 2011r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pyrzyce na rok 2011. 

W realizacji. 

 

Uchwała Nr IV/14/11 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 27 stycznia 2011r. w 

sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Pyrzyce                                        

na lata 2011-2020. 

Zrealizowano. 

 

Uchwała Nr IV/15/11 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 27 stycznia 2011 r. 

w sprawie zaliczenia drogi oznaczonej w operacie ewidencji gruntów jako 

działka nr 116 w obrębie geodezyjnym Nieborowo do kategorii dróg gminnych. 

 Zrealizowano. 

 

Uchwała Nr IV/20/11 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 27 stycznia 2011r.          

o uchyleniu uchwały w sprawie organizacji i zakresu przeprowadzenia 

Gminnego Konkursu „Aktywna wieś” na terenie Gminy Pyrzyce. 

 Zrealizowano. 

 

Uchwała Nr IV/21/11 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 27 stycznia 2011r.          

w sprawie zmiany zasad udzielania stypendium Burmistrza Pyrzyc dla uczniów. 

Do realizacji. 

 

Uchwała Nr IV/22/11 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 27 stycznia 2011r.  

w sprawie odwołania pełnomocnictwa do reprezentowania Gminy Pyrzyce 

w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „ Ziemi Pyrzyckiej", wdrażającego 

Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 w ramach osi 

LEADER, oraz udzielenia pełnomocnictwa. 



Zrealizowano. 

 

Uchwała Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 27 stycznia 2011 r.           

w sprawie wyboru delegatów do reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu  

Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

W trakcie realizacji. 

 

Uchwała Nr IV/24/11 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 27 stycznia 2011r. w 

sprawie przystąpienia Gminy Pyrzyce do projektu pod nazwą „RAZEM 

ŁATWIEJ”. 

Dyrektor SP Okunica prowadzi z upoważnienia Gminy Pyrzyce wymianę 

korespondencji w celu podpisania umowy z Wojewódzkim Urzędem Pracy 

na realizację projektu. 

 

 

Uchwała Nr IV/25/11 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 27 stycznia 2011 r. w 

sprawie przedłużenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. 

Do realizacji. 

 

 

VI. Przedstawiłem informacje w  następujących sprawach: 

- Informacja nt. „Stopień realizacji inwestycji w gminie ( stan na początek             

VI kadencji Rady) oraz plan realizacji ich ukończenia ”. 

 

VII. Brałem udział m.in. w następujących spotkaniach: 

 z firmą wiatrową Alpha Wind Polska, 

 z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej w Pyrzycach Bogumiłem 

Anderszem- wizja terenu ulic Pod Lipami i Głowackiego, 

 w Brzesku zorganizowanym przez OPS w sprawie utworzenia spółdzielni  

socjalnej,  

 z Marszałkiem Województwa Zachodniopomorskiego na temat 

pozyskania środków na budowę hali w Żabowie, 

 w sprawie drogi nr 3 z wójtami i burmistrzami gmin, 

 z przedstawicielami Ogrodów działkowych w sprawie uporządkowania, 

odsunięcia od murów obronnych trwałych budowli lub krzewów zgodnie 

z nakazem Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków , 

 z firmą wiatrową ,,Wiatromik”, 

 z dyrektorem Banku PEKAO SA w Pyrzycach Panią Małgorzatą Ryszawą 

oraz Panem Arkadiuszem Bitel- spotkanie dotyczyło przedstawienia 

oferty kredytu, 



 z przedstawicielami spółek PPM i PPK w sprawie zadłużenia, 

 w spotkaniu informacyjnym pt.: ,,Inicjatywa JEREMIE dla rozwoju 

mikro, małych i średnich firm na Pomorzu Zachodnim” w Starostwie 

Powiatowym w Pyrzycach, 

 z Zarządem Dróg Powiatowych w sprawie wspólnego utrzymania dróg, 

 z rodzicami dzieci ze Stowarzyszenia Osób Niepełnosprawnych w 

Nowielinie w sprawie lokalu, 

 w sprawie tężni,  

 z inwestorem w sprawie budowy przedszkola, 

 z pracownikami: Zakładu Usług Transportowych w Pyrzycach, Pyrzyckiej 

Szkoły Muzycznej I Stopnia, Przedszkola Publicznego nr 3 w Pyrzycach. 

 

 

    

 Sporządziła: 

Ilona Kozłowska 

  21.02.2011 r. 

 

 

 

 

 

 

 
 


